

Date: 1 July 2025.

Reference: WS1628296298

Tender Notice

Mercy Corps is a non-religious, non-profit and non-governmental international humanitarian organization.

Mercy Corps is seeking suppliers to contract for Supplying and Distributing Livestock Fodder (Black Barley and Wheat Bran) in Western Side of Deir-ez-Zor/ Kesrah sub-district

If you are interested in submitting a bid, you will need to complete an Intent to Bid and Supplier Information Forms and submit them according to the guidelines below:

- The suppliers can download the Intent to Bid and supplier information Form from the attachments: <u>Intent to Bid REF# WS1628296298 for for Supplying and</u> <u>Distributing Livestock Fodder - Syria. | Mercy Corps</u>
- 2. Completed Intent to Bid and Supplier Information Forms must be submitted to Mercy Corps by [8-July-2025] no later than 05:00 PM, by sending an Email with completed Intent to Bid and Supplier Information Forms to sy-itb@mercycorps.org with the Tender Reference number in the email subject line.

After the closing date of this Tender Notice, the Request for Bid will be sent to the suppliers who submitted Intent to Bid and supplier information Forms.



التاريخ: 1 تموز 2025

الرقم المرجعي للمناقصة: WS1628296298

إشعار العطاء

ميرسي كورهي منظمة إنسانية دولية غير دينية وغير ربحية وغير حكومية.

تسعى منظمة ميرسي كوربس إلى التعاقد مع موردين لتوريد وتوزيع أعلاف المواشي (شعير أسود ونخالة قمح) في الجانب الغربي من ناحية دير الزور/كسرى

إذا كنت مهتمًا بتقديم عرض، فسوف تحتاج إلى إكمال نموذج نية تقديم العطاء و معلومات المورد وإرسالهما وفقًا للإرشادات الواردة أدناه.

1. يمكن للموردين تنزيل نموذج نية تقديم العطاءات ومعلومات المورد من المرفقات.

Intent to Bid REF# WS1628296298 for for Supplying and Distributing Livestock Fodder - Syria. | Mercy Corps

2. يجب تقديم نماذج نية تقديم العطاءات ونموذج معلومات الموردين المكتملة إلى ميرسي كور بحلول [8 تموز 2025] في موعد أقصاه الساعة 05:00 مساءً، عن طريق إرسال بريد إلكتروني يتضمن نموذج نية تقديم العطاءات ونموذج معلومات الموردين المكتملين إلى sy-itb@mercycorps.org مع ذكر الرقم المرجعي للمناقصة في سطر موضوع البريد الإلكتروني.

بعد تاريخ إغلاق إشعار المناقصة هذا، سيتم إرسال طلب تقديم العطاء (ملفات المناقصة) إلى الموردين الذين قدموا نماذج النية لتقديم العطاءات و معلومات المورد.